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Srečanje 
Koroških 
markacistov
V soboto, dne 3. 2. 2007, so se Ko-
roški markacisti zbrali v Mežici 
na rednem letnem srečanju. Pre-
gledali so delo minulega leta in 
ugotovili, da so iz leta v leto ak-
tivnejši. Vodja MDO PD Koroške, 
Odbor za planinske poti Roman 
Močnik je poudaril, da so prav 
markacisti tisti, ki prostovoljno 
delajo na planinskih poteh, da 
so prehodne, označene z ustrez-
nimi markacijami, smernimi ta-
blami in puščicami. Srečanja ko-
roških markacistov se vsako leto 
udeleži tudi vodja komisije za 
planinska pota pri PZ Slovenije 
Tone Tomše, ki nas seznani z no-
vostmi na področju markiranja 
in priprave zakona o planinskih 
poteh. Kot že nekaj let smo tudi 
letos podelili zahvale in pohva-
le ter izbrali najmarkacista leta 
2006. Zahvalo za skrb in delo na 
KPP je prejel Mirko Mlakar, ki 
smo ga poimenovali kar očeta te 
poti, saj je skupaj z Igorjem Gla-
senčnikom tudi njen ustanovi-
telj. Ana Kumer je dobila zahvalo 
za vzpodbujanje in izredno skrb 
za to, da se je obnovila planinska 
pot na Olševo in Peco. Pohvale 
so prejeli: PD Radlje za delo na 
obstoječih planinskih poteh in 

za na novo urejene planinske 
poti Radlje–Bricnik in Vuhred–
Janževski vrh–Lehen, Jaka Kot-
nik, markacist PD Dravograd, ki 
skupaj z urednikom za kataster 
planinskih poti MDO PD Koro-
ška OPP pomaga pri vnosu pla-
ninskih poti v kataster v digital-
ni obliki, Avgust Kordež, vodja 
markacijskega odseka PD Preva-
lje, za skrb in delo na planinski 
poti na Uršljo goro in Friderik 
Weiss za ves trud, ki ga je vlagal 
v planinsko pot s Slemena na Ol-
ševo. Nagrado »markacist leta« je 
dobil Vinko Kvasnik iz Mute, po-
močnik vodje MDO PD Koroške, 
Odbor za planinske poti. Ima ve-
liko zaslug za to, da so planinske 

poti po Koroškem urejene, saj 
vsako leto vloži v to več kot 100 
ur prostovoljnega dela. Torej, ka-
dar vas planinske poti vodijo v 
hribe ali gore z rdeče-belimi pi-
kami, se spomnite, da so marka-
cisti pridni ljudje, ki s prostovolj-
nim delom skrbijo, da so te poti 
vzdrževane in označene.

 Malčka Kvasnik

Nogomet na 
Korošici
Prva nedelja v oktobru je vsako 
leto poseben dan za tiste alpini-
ste in planince (ter seveda vse 
druge povabljene ljubitelje gora 
in razvedrila v naravi), ki so se že 
davnega leta 1979 dogovorili, da 
bodo ob koncu poletne plezalne 
sezone organizirali srečanje in 
nogometno tekmo na Korošici. 
Prvo tekmo je tedaj organiziral 
kamniški alpinistični odsek. S 
štajerskimi alpinisti (zlasti celj-
skimi) so se namreč dogovorili, 
da bo navedeni dogodek potekal 
v oktobru ali novembru. V vseh 
minulih letih je odpadel le štiri-
krat. Izvedli so ga celo v snežnih 
in podobnih neprijetnih in ne-
prijaznih vremenskih razmerah. 
Dogovoru in prireditvi, ki je iz-
jemno prijetno prijateljsko sreča-
nje, sta zvesta predvsem Mimi in 
Bojan Pollakova, poleg drugega 
tudi vodnika PZS, ki jima nikoli 
ni pretežko ljubeznivo opomniti 




